



注：可选装操作员站乘式拖挂车。Remark:Option for standing trailer.

DY - HSTC自行手扶式刮敷型双组份标线机 Hand-push Screeding Road Marking Machine

- ◆1. Engine: Japanese Robin 6.0 HP or Honda 5.5HP air-cooled gasoline engine (Option for electrical starting gasoline engine, diesel engine or liquefied gas engine).
- ◆2. Marking shoe: Welded charging bucket is made of special steel sheet that is impact-resistant and oxidation-resistant. The closed discharging hole adopts an extractable bedplate structure that can be opened and closed freely. The upper part is equipped with automatic stirrer filled with paint and hardener. Its standard configuration is 150mm (other sizes of this machine can be chosen according to different requirements of the users.)
- ◆3. Paint tank: Stainless steel or cold rolled, anti-oxidant tank equipped with erect type vane manual stirring device. Capacity: 79.5L.
- ◆4. Glass beads bin: 15L capacity bin with windows used to check the quantity of glass beads in the bin timely.
- ◆5. Glass beads dispenser: An automatic quantitative dispenser that is synchronous with the swing system to ensure the dispensing evener, exact and more economical.
- ◆6. The technical parameters of the driving system, driving speed, maximum climbing capability, chassis, rubber wheel, rear wheel direction finder, the guide rod and the handle bar are basically the same as those of DY-SPT.
- ◆7. Marking width: Specifications of the marking shoe are changeable (100, 150, 200, 300mm, etc.) according to the construction needs.
- ◆8. Size & Weight: 1300mm (L) x 850mm (W) x 1200mm (H) • 230kg (equipped with 150mm marking shoe).

- ◆1.引擎：日本罗宾6.0HP或本田5.5HP空冷式汽油发动机（可选配电启动汽油、柴油发动机或液化气发动机）。
- ◆2.划线斗：耐冲击、抗氧化特种钢板焊制料斗仓。料斗仓闭合出料口采取底刀抽拉式结构，启闭自如。料斗上端装有涂料与固化剂自动搅拌混合装置。划线斗标准配置150mm（其余尺寸划线斗可根据用户需要选配）。
- ◆3.涂料桶：不锈钢或冷轧抗氧化料桶，配直立叶片式手动搅拌装置。桶容量79.5L。
- ◆4.玻璃珠贮存箱：带视窗玻璃珠箱，能及时窥知箱内玻璃珠容量，箱容量为15L。
- ◆5.玻璃珠撒播器：与涂料刮涂系统同步离合的自动定量撒播器，确保撒播更均匀、更到位、更节省。
- ◆6.驱动系统、驱动速度、最大爬坡能力、底盘、胶轮、后尾轮定向器、导向杆、手把的技术指标及参数与DY-SPT型标线机基本相同。
- ◆7.标线宽度：可根据工程需要更换不同规格（100、150、200、300mm等）划线斗。
- ◆8.外形尺寸·整机重量:1300mm（长）x 850mm（宽）x 1200mm（高）· 230kg（配150划线斗）

